

ROOFTOP GARDEN

屋顶
花园

ROOFTOP GARDEN

屋顶
花园



HKASP

先锋空间 主编

Ecological Green 生态绿化

Private Rooftop 私家屋顶

Community Ecology 社区生态

Public Leisure 公共休闲



"Where technology meets tranquility."

"让科技与宁静交织相融。"

Rooftop Workplace of Tomorrow

Landscape Architect: Patricia Fox MSGD / MBALI
Location: RHS Chelsea Flower Show, London 2012
Site Area: 200 m²
Photography: Benjamin Wetherall

未来屋顶工作室

设计公司: Patricia Fox MSGD / MBALI
地点: 英国伦敦切尔西花园展 2012
占地面积: 200 m²
摄影师: Benjamin Wetherall

EDITOR'S CHOICE

This garden design challenged the perception of traditional work space, bringing innovate breakthrough for outdoor area design. The outdoor furniture' simple, technologic, fashionable corresponded with the planed well stratified plants, bring out a chic, create and office environment for white - collars.

编辑推荐

此花园的设计挑战了人们对传统工作空间的认知，为户外办公区设计带来创新突破。简洁、科技、时尚的户外家具与分层的、裁剪得当的植被搭配后，显出相得益彰的雅致，打造出了一个让白领们向往的小清新办公环境。

CLIMATIC CONDITIONS

London belongs to temperate marine climate, warm in winter and cool in summer with small temperature difference. It rains throughout the year, especially in winters.

PLANTS

maple, himalayan birch, norway maple, buxus, thymus, yarrow, rocket candytuft, white campion

气候条件

伦敦属温带海洋性气候，冬暖夏凉，年温差小，全年有雨，冬雨较多。

植被

枫树、喜马拉雅桦树、挪威枫叶、黄杨、百里香、薷草、屈曲花、白花蝇子草







Rooftop Workplace of Tomorrow is an extension of the working office which uses vacant urban rooftop space. The garden offers an innovative, thought-provoking environment that can be used by both individuals and groups. Individuals can sit in contemporary hanging chairs and network using a smart phone or tablet. Conferences can be held within the lounge area under the weatherproof canopy. This area has a 3m x 3m video/projection screen that projects sound and visuals, and is surrounded by beautiful planting (including a pick your own herbal tea bar). This garden challenges our perception of workplaces, and offers inspirational ideas for the future.

设计师通过该花园展示了充分利用城市建筑的屋顶空间，形成额外的可供人们使用的空间的方法。花园极具创意、发人深省，可为普通个人和团体所使用。人们可以坐在悬椅上，利用智能电话或平板电脑享受网络带来的乐趣。也可以在遮阳棚下的休闲区举办会议。另外，花园里设有3m x 3m大小的投影屏幕设备，并有美丽的植物围绕在周围，（包括属于你自己的花草茶吧）。此花园设计挑战了人们对传统工作间的认知，为今后办公区的设计提供很好的灵感。



Rendering 1
效果图 1

Rendering 2
效果图 2



Rendering 3
效果图 3

The main focal plant will be a stunning Pleached Field Maple (*Acer Campestre*) to give some stature to the garden. A West Himalayan Birch (*Betula Jaquemontii*) will provide subtle shade under which to relax on the chic bench, and the ashy bark will be complimented by the white flora throughout the garden. A Norway Maple (*Acer Globosum*) has been selected to provide a natural 'umbrella' for the floating workstation. Buxus cubes, Thymus balls and buxus hedging will provide the necessary structure to the garden, mimicking the 'rounded square' iPad inspired shape which is used consistently throughout the garden.

Furniture in the garden will be manufactured using brand new 'up-cycled' materials launched this year by Thomas Bramwell including their modern take on the egg chair and quirky hanging 'C' shaped chairs hung from a modern white metal pergola, as well as ultra chic bespoke 'star' sofa and chairs.

园中植物主要以枫树为主，为花园外观增添了一分层次感。而喜马拉雅桦树微妙的树荫遮盖着精致的板凳，放松又惬意，同时，灰色的树皮在白色系的花园植物区显得格外雅致。挪威枫叶已被选定为空中工作室的天然“保护伞”。方形黄杨，球状百里香和黄杨围墙成为花园的必要组织结构，源于模仿“iPad”标志的造型体贯穿整个花园建设。

花园里的家具制造为托马斯·布拉姆韦尔在今年新推出的可循环材料所制，包括现代的蛋状椅子和悬挂在白色金属凉棚的C形状的椅子，以及精心打造的“明星”沙发和椅子。

TIPS

Outdoor Office

With the technology development of portable office equipment, outdoor office is increasingly accepted. While outdoor office design comes to be appreciated by the public.

小贴士

户外办公

随着便携式办公设备的科技发展，户外办公也越来越被人们接受。而户外办公区设计也逐渐被人们欣赏。





Calm and understated planting will be very textural, structured yet beautifully delicate. The planting scheme is a mix of green and silver blue foliage, and simple white flowering plants such as Yarrow (*Achillea Millefolium*), Rocket Candytuft (*Iberis Amara*) and White Campion (*Silene Latiflora*).

宁静又低调的植物结构层次分明，彰显一种细腻的精美。主色调以混合的绿色和银蓝色植被为主，搭配白色花朵植被，如蓍草，屈曲花和白花蝇子草。



Farmerson
房木生

COMMENT

The project has well illustrates the idea of "forms follows functions". The designer captures the new functional trend cleverly as a starting point and takes advantages of the site to present an extraordinary landscape space. As a result, everything in the garden seems terrific and natural.

评论

本设计最好地阐释了“形式追随功能”这一论断。设计师敏锐地获取了该场地的新型功能趋势，并以此为出发点，为此场地呈现了非同寻常的景观空间，一切似乎极巧极妙，实为水到渠成。